

### *Traudel Walz, Contra Dancers Hohenlohe*

#### Trying something new in times of corona.

Instead of in CONTRA LINES or TRADITIONAL SQUARES, for a change one can move in LINE DANCE rhythm. For the time being the CDP (Community Dance Program) department of the CONTRA DANCERS HOHENLOHE is practicing simple line dance routines at the dancing tree in the park. All are dancing individually without touching, with distance, the number of participants is limited. Addresses were documented. The city is giving its okay. The summer program is taken care of, and happily received, although it can't replace SQUARE AND CONTRA DANCING.

*Translated by Nicole Siebentritt.*



#### In Coronazeiten was Neues ausprobieren

Statt CONTRA LINES und TRADITIONAL SQUARES kann man/frau sich auch mal im LINE DANCE Rhythmus bewegen. Die CDP (Community Dance Programm) Abteilung der CONTRA DANCERS HOHENLOHE übt vorübergehend einfache Line Dance Formationen an der Tanzlinde im Park. Alle tanzen einzeln ohne Berührung, mit Abstand, die Teilnehmerzahl ist begrenzt. Adressen wurden aufgeschrieben. Die Stadt gibt grünes Licht. Das Sommerprogramm ist gesichert, wird auch gerne angenommen, ist jedoch kein Ersatz für SQUARE- UND CONTRA DANCE.



*Pictures: private Fotos: privat*